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الله وبركاته. اخواني واخواتي في الله اجتاح العالم فيروس كورونا. فيروس راعي بالعالم كله يا جماعة. الوقتي تدخل صيدلية ما
عدش فيه كمامات. الاسعار الناس فيه شباب ما امام الشباب مش كبار في السن مش عارفين يناموا من الهلع ومن الفزع. المباريات

تتمنع الامضا بالبصمة. تتمنع التجمعات العالم
كله الايطاليا دولة كاملة عايشة في حجر صحي. زيها زي الصين. العالم كله مرعوب من الفيروس. يعني النهاردة في المستشفيات اي
حد بيشتكى ان هو حالة ايجابية بيهرب ويجري. طب انت بتهرب فين ؟ طب انت هتروح فين ؟ طب انت يعني الوقتي في حالة من

الهلع الرهيبة. الكل خايف ان هو يموت. الكل
خايف والمنزر بقى فعلا في غاية الرعب في العالم. طيب ايه الرسايل اللي موجودة بعد كل ده؟ بعد كل اللي حصل ده. طبعا يا جماعة

انا مش بقول ما ناخدش بالحاجات الطبية
وطريقة غسل الايدين وطرق الحجر الصحي كل ده مش ده اللي انا بتكلم فيه دلوقتي انا مش بتكلم دلوقتي كطبيب انا بتكلم

دلوقتي كبني ادم كبني ادم يشوف ايه العبرة ايه الرسايل الربانية اللي ربنا باعتها من خلال الفيروس الخطير ده بعد كل ده لسة ما
عرفتش لسه قلبك ما اتعلقش بربنا بعد

كل ده لسة ما عرفتيش انت ضعيفة قد ايه فيروس. محتاج خمسين الف مرة تحت الميكروسكوب يتكبر عشان يتشاف. والعالم كله
مقلوب منه. الملوك خايفين منه قبل الناس العادية. الناس لما الواحد بيشوف لقت جيوش اهل الباطل بيقول يا عم انتم الله قادر بعد

كل ده لسة ما عرفتيش ربنا قوته قد ايه. وربنا قدرته قد ايه
كل ده ما عرفتش ضعفك قد ايه؟ حتة جلطة في شريان صغير في جسم الانسان تشل جسمه ويفضل مي يعني يعني لا يموت فيها

ولا يحيا لحد ما الله! الانسان بيتقلب ستة وتلاتين مرة على السرير وهو نايم. لو مرة ربنا سابه هيقع يتكسر فيروس صغير يدمر حياة
الكرة الارضية كلها. بعد كل ده

لسة ما عرفتش نعم ربنا عليك قد ايه. يا جماعة الفيروس ده فيروس عادي فيروسات الكورونا فيروس اس اللي هي الفيروسات
التاجية دي فيروسات موجودة. وما حدش خايف منها من

تاريخ انما ايه اللي حصل الطفرة اللي حصلت فيها اللي رقبت العالم كله منها؟ انت اتنين في المية من جسمك فيروسات وبكتريا.
اتنين في المية من وزن جسمك عندك نص مليون نوع بكتيريا في بقك بيخدموك. بيخدموك. الخدام اتقلب عليك. لما اتقلبنا على ربنا

الجنود اللي ربنا
مسخرها لنا اتقلبت علينا. وبقت وبائيات مرعبة بعد كل ده لسة مش عارفين نعم ربنا. ما هو خلية السرطان دي خلية ما عادتش شغالة
في مصر مصلحتك بقت خلية شغالة لمصلحتها هي زي جنون البقر كده. نعم ولكن قلبت علينا. الفيروسات دي حاجات كانت نعم ولكن

اتقلبت علينا
اما احنا اتقلبنا على شرع الله سبحانه وتعالى. بعد كل ده لسة ما عرفتيش حقارة الدنيا. حقارة الدنيا لما مات مبارك الله يرحم جميع
موتى المسلمين والمسلمين افتكر لما كان جاي المنصورة عندنا من سنين والبلد اتقلبت والدنيا رعب يا جماعة فيلم رعب. وعربيات

قلقان اين هو؟ تحت
هوب يتحاسب. عما قدم بين يدي الله. يعني العبرة الرهيبة ان احنا كلنا الدنيا دي ولا حاجة. الفيروس ده بيقول لك ان الدنيا دي
ممكن تروح في لحزة بعد كل ده لسة لسة لحد دلوقتي خايفين من الموت الشباب مرعوب من الموت وعنده هلع من الموت. اللي

خايف انه يموت شهيد في سبيل الله وهو بيجاهد اليهود
في فلسطين هيموت على جهاز تنفس صناعي بسبب فيروس. من الفيروسات الصحابة وهم بيهاجروا المدينة. تخيلوا يا جماعة

المدينة كانت اشد وباء من ووهان في الصين الوقتي يعني لو قلت لك الوقتي هتسافري ووهان في الصين عشان تدعي الى الله.
الصحابة هاجروا المدينة واسمها ارض الوباء. كان فيها وباء متوطن. ابو النبي مات بسببه

ابو بكر وبلال اول ما سافروا كانوا هيموتوا بسببه. فيه واحد من الاعراب لما هاجر قتل نفسه بسبب الوباء ده اهو. كان وباء مرعب.
والصحابة هاجروا المدينة عشان الدين فربنا اعزهم وحفظهم واحفظ الله. يحفظك سيدنا معاذ ابن جبل كان في وباء الطاعون بتاع آآ

عمواس بتاع الشام كان
بتاعة الطاعون القرحة في ايده ويقول اللهم ان هذا قليل وانك تبارك في القليل. كانوا مش خايفين من الموت. انتم خايفين من
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الموت ليه؟ ما انت هتموتي هتموتي لو ما متش بالسبب ده هتموت بالسبب ده. يبقى هنموت وهنموت يبقى الصح ان احنا نستعد
للموت. مش ان احنا نفضل نهرب منه وننشغل عن الله

رغم ان ربنا بعت لنا الفيروس ده يزكرنا فيه. به بعد كل ده لسه مش مصدقين ربنا ان المعصية سبب الخراب. مش النبي عليه الصلاة
والسلام بيقول لك وبيقول لك

وما فشت الفاحشة في قوم قط وما حتى يعلنوا بها وما ظهرت الفاحشة فقوم ظهرت بقى العري والتبرج الاختلاط والعلاقات المحرمة
والكليبات والفجور والمقاطع الاباحية في كل مكان. حتى يعلنوا بها بقت عادي. الا فشت فشت شف الفشو ده

اللي بيحصل في العالم الوقتي فشل فيهم الطاعون والاوجاع التي لم تكن مضت في اسلافهم. زي انفلونزا الخفافيش وزي انفلونزا
الخنازير وزيه زي اللي احنا قاعدين نشوفها دلوقتي في الكورونا فيروس الجديد صدقت ربنا ولا لأ ؟ بعد كل ده لسة ما احناش

فاهمين خطورة يوم القيامة. يا جماعة ده فيروس واحد اتقلب على
السيد رائد العالم كله. امال لما الكون كله يتقلب على الكرة الارضية ويهجم عليها. واذا النجوم انكدرت اي هجمت على الارض فجأة.

بعد كل ده لسة مش شايفين يد الله
فهي تعمل الصين لما تجبرت على المسلمين الله ينتقم لمسلمي تركستان. بقت الصين دلوقتي اكبر بلد رعب في العالم بقوا محبوسين.

لما كانوا حابسين مليون مسلم الله ينتقم منهم بعد كل ده. لسة مش عارفين ان ربنا بينصر اولياؤه. بعد كل ده يا جماعة لسة مش
شايفين العبر الرهيب

من هذا الفيروس فيروس كورونا اه صحيح وباء بيجتاح العالم. اه صحيح خطر اه صحيح نسأل الله ان ينجينا منه. اجمعين وينجي
الامة منه ولكن فيه رسايل وفيه مزايا وفيه تسكين لو انت ما تبتش الوقت هتتوب امتى ؟ بعد كل ده لسة مش عايز تفوق يا تارك

الصلاة احفظ الله
يحفظك يا اللي كاشفة شعرك ومتبرجة ولبسك مفصل تفاصيل جسمك احفظي الله يحفظك. يا حاكم يا اللي مغير شرع الله اولياء

الله في بلدك احفظ الله يحفظك. يا اللي بتاكل ربا يا اللي بتاكلي رشوة. يا اللي مستهتر بعلاقة زنا يا اللي مستهترة بالنزر للحرام
يا اللي قاطع رحمك احفز الله يحفظكم. يبقى الرسالة الاولى في المقطع ده احفظ الله يحفظك. هو ربنا يقدر يحفظني من فيروس

كورونا! يا ابني انت عايش حواليك مليار الفيبروليرات الفيروسات. مين اللي حافزك منها؟ انت جوة جسمك اتنين في المية من وزن
جسمك ميكروبات. مين اللي حافزك منها

احفظ اللي يحفظك توب لربنا. لو ما تبتش الوقت هتتوب امتى ؟ الرسالة التانية. فلولا اذ جاءهم بأسنا تضرعوا. الابتلاء ده كله عشان
نرفع ايدينا ونقول يا رب امتى هتقول يا رب لو ما قلتيش يا رب الوقتي واكبر سبب لاجابة الدعاء هو التعب في الدعاء. التوسل في

الدعاء. تكرار الدعاء. الحاجة التانية
انت هتموت هتموت. استعد للموت. ما تهربش منه. استعد له. لانه جاي جاي. جاي جاي يا جماعة لو من لم يمت بكورونا مات بغيرها

تعددت الاسباب والموت واحد. استعد للموت الرسول عليه الصلاة والسلام كان يقول واعوذ بك ان يتخبطني الشيطان عند الموت انه
يلعب بكورة بسبب

الرعب والقلع اللي بيجي للانسان من الخوف من الموت. الشيطان بقى يلعب بالكورة. الشيطان يتخبطه عند الموت. لأ نستعد للموت
باليقين بالعبادة. بكثرة الذكر الحاجة الرابعة ازكار الصباح والمساء التحصينات الاستعاذات اللي النبي عليه الصلاة والسلام كان

بيستعيز بها. يا جماعة دي اسباب عظيمة للحفظ للوقاية. اسأل الله. اللهم
تنجينا من هذا الوباء. اللهم نجنا جميعا من هذا الوباء. اللهم نج المسلمين جميعا من هذا الوباء. اللهم نج المسلمين والمسلمات

والمؤمنين والمؤمنات اللهم احفظنا بحفظك اللهم ردنا اليك ردا جميلا. اللهم بلغنا رمضان واجعلنا فيه من الفائزين. واجعلنا من
الفائزين بليلة

بقدر هذا العام اللهم امين اللهم امين


